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Motto: 
 
„Am bucuria să constat că Aradul modern al ultimilor 10 ani  a 
dobândit un nou statut prin vigoarea investiţiilor străine şi 
posibilităţile de valorificare a capitalului naţional şi local.  Sunt 
fericit că,  în 1998, am deschis calea unor mari  investiţii în 
Arad şi că  efortul meu  de a încuraja crearea de noi locuri de 
muncă prin dezvoltarea industriei este continuat şi în prezent. 
Cred cu tărie că trebuie să sprijinim modernizarea Aradului şi 
orice demers care zideşte copiilor noştri un  viitor  aici, acasă.” 

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2005 

 Total 
întruniri 

Total 
participări 

Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Votul meu favorabil în cele mai multe din cazuri a contribuit la 
adoptarea hotărârilor Consiliului Local şi ale celor programatice, în 
special. Amendamentele formulate nu au avut scopul de a frâna 
aprobarea unui proiect, ci de a contribui la o mai bună şi clară redactare 
a textului. Am convingerea că susţinerea prin luări de cuvânt  a  valorii 
proiectelor promovate de primar,  din perspectiva experienţei mele  în 
administraţie ca primar, viceprimar şi consilier local, pe parcursul a opt 
ani (1996-2004), a avut rolul de a contribui uneori decisiv la adoptarea 
hotărârilor. 

25 25 

Activitatea  la şedinţele comisiilor de specialitate. Audienţe    
În anul 2005 am participat la toate cele 26 şedinţe ale comisiei juridice. 
Alături de colegii din comisie, am studiat proiectele de hotărâri depuse 
din perspectiva încadrării în limitele legii şi am avizat favorabil toate 
acele proiecte care nu au pus probleme de legalitate. În privinţa 
oportunităţii promovării proiectelor, consider că cele adoptate în acest 
an se înscriu în politica de dezvoltare şi modernizare a oraşului la care 
am subscris la preluarea puterii locale în 2004. 

26 26 

Participarea la dezbaterile publice organizate pentru proiectele de hotărâri normative si 
probleme de interes public. 
Am participat în data de 4 martie 2005 la dezbaterea publică a proiectului de hotărâre privind 
reglementarea accesului utilajelor şi vehiculelor destinate transportului de mărfuri cu masa maximă 
autorizată  mai mare de 3,5 to, dezbatere care a avut loc la sediul Palatului Cultural Arad – Sala 
Mare. Acest proiect a suscitat interesul agenţilor economici transportatori, dar şi al cetăţenilor 
oraşului, fiecare segment reprezentat  înţelegând, după dezbaterea publică organizată că, la un nivel 
atât de ridicat al traficului urban, se impun  reguli de disciplină rutieră severă. Am susţinut acest 
proiect, cu convingerea că traficul greu trebuie scos din centurl oraşului, pe rute ocolitoare, pentru a 



fluidiza traficul şi pentru a preîntâmpina accidente grave. De asemenea, utilitatea acestei decizii 
este definită şi de nevoia protejării drumurilor publice centrale, acestea nefiind proiectate ca 
dimensiuni şi  consistenţă pentru un astfel de trafic. Măsurile luate sunt doar restrictive, nu complet 
prohibitive, aprovizionarea fiind posibilă în cadrul unui orar bine stabilit, la ore când circulaţia este 
mai puţin intensă. 
Reprezentarea capitalului municipiului Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor. 
Din data de 20 iunie 2005, conform Horărârii Consiliului Local al Municipiului Arad sunt desemnat 
ca reprezentant al Consiliului Local în Adunarea Generală a Acţionarilor la SC CET SA Arad. 
Consiliul Local a votat aprobarea strategiei locale privind alimentarea cu energie termică în sistem  
centralizat, analizată şi aprobată în prealabil de către Adunarea Generală a Acţionarilor din care fac 
parte ca şi reprezentant şi apoi, de către Consiliul Local. Strategia constituie prima etapă  pentru 
accesarea fondurilor de la bugetul de stat, conform prevedeirlor OUG 48/2004, pentru 
retehnologizarea, modernizarea  şi dezvoltarea sistemului centralizat  de producere şi distribuţie a 
energiei termice în vederea reducerii consturilor de producţie. Ca urmare a acestei strategii şi a 
studiilor de fezabilitate aprobate de către Consiliul Local, înaintate Ministerului Administraţiei şi 
Internelor, s-a repartizat numai în anul 2005, conform HGR 326/2005, suma de 60 miliarde lei,  
pentru modernizarea unor puncte termice. Sper că aportul meu se va regăsi pe termen lung într-un 
nivel al gigacaloriei suportabil de către populaţie şi agenţii economici. Sunt reprezentantul 
Consiliului Local în Adunarea Generală a Acţionarilor la SC CET SA Arad. Legat de participarea 
în Adunarea Generală a Acţionarilor la  SC Centrala de Termoficare  SA Arad,  am acordat un 
interes deosebit gestionării corecte şi economice a capitalului municipiului Arad la această societate 
comercială.  Ca o consecinţă a politicii greşite a vechii administraţii, SC CET SA a fost externalizat 
prematur, pierzându-se finanţarea pentru grupul II, în valoare de 800 miliarde lei. Din păcate, anul 
2005 s-a încheiat cu pierderi, 40% din cuantumul acestora datorându-se diferenţei de curs valutar la 
împrumuturile garantate de stat, contractate de vechea administraţie,  în anii 2003-2004, 60% din 
aceste pierderi fiind determinate de necorelarea de către Autoritatea Naţională de Reglementare în 
Domeniul Energiei a preţului de desfacere pentru gigacalorie, cu cheltuielile de producţie ale SC 
CET SA pentru lignit şi hidrocarburi, la care preţurile au crescut foarte mult.  În pofida acestui 
context defavorabil, am  menţinut  tarife acceptabile pentru cetăţeni şi persoane juridice, fără a 
împovăra nivelul de trai. Conform estimărilor pentru acest an, sunt  deja certe economii de 60 mld 
lei, ca urmare a efortului de rentabilizare a activităţii SC CET SA pe seama economiei la 
achiziţionarea în timpul verii a combustibilului necesar. 

 
 


